
PROTOKÓŁ nr 8 

                                        z posiedzenia  Komisji  

                                        Ochrony i Kształtowania   Środowiska 

                              Rady Miejskiej w Radomiu                                          

                                        z dnia  22.01.2020 roku       

 

Na posiedzeniu obecni byli Członkowie Komisji oraz Goście wg listy obecności, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Posiedzenie otworzył Pan Piotr Kotwicki 

Przewodniczący Komisji, który powitał wszystkich Członków Komisji   i  obecnych 

Gości. 

 
 
Porządek posiedzenia: 
 
1.Przyjęcie protokołów  z posiedzeń Komisji. 

2.Przyjęcie sprawozdania Komisji za 2019 rok. 
3.Przyjęcie planu pracy komisji na 2020 rok. 
4.Rozpatrzenie pism, które wpłynęły do Komisji. 

5.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej w Radomiu. 

6.Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Kotwicki  odczytał porządek posiedzenia Komisji, 

radni przyjęli porządek posiedzenia. 
 

Ad- pkt 1 Przewodniczący Komisji Pan Piotr Kotwicki zaproponował, aby protokół     
Nr 7 z ostatniego posiedzenia komisji z dnia 29 listopada 2019 roku nie przyjmować 
w dniu dzisiejszym, tylko na kolejnym posiedzeniu Komisji. 
 

   

Ad- pkt 2 Przewodniczący komisji przedstawił sprawozdanie z prac  Komisji Ochrony 

i Kształtowania Środowiska za 2019 rok. 

Nie ma uwag. Przewodniczący komisji Pan Piotr Kotwicki zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie pozytywnie przyjęli sprawozdanie z prac komisji za 2019 rok. – 

sprawozdanie dołączono do protokołu. 

Ad- pkt 3 Przewodniczący Komisji Pan Piotr Kotwicki odczytał plan pracy Komisji na 

2020 rok. 

Radny Kazimierz Woźniak zaproponował, aby w planie pracy umieścić jeszcze punkt 
dotyczący programu LIFE -  omówienie inwestycji realizowanych w ramach programu 
LIFE. Po krótkiej dyskusji padła również propozycja ze strony Pana 
Przewodniczącego, aby dopisać jeszcze punkt – dostosowanie podmiotów i Spółek 
Miejskich do aktualnych wymogów środowiskowych. Radni poparli te propozycje – 
zostały one umieszczone w planie pracy Komisji na 2020 rok.  Przewodniczący 
Komisji Pan Piotr Kotwicki zarządził głosowanie. Radni jednogłośnie pozytywnie 



przyjęli plan pracy Komisji Ochrony i Kształtowania Środowiska  na 2020 rok  –plan 
pracy  dołączono do protokołu. 
 
Ad- pkt 4 Przewodniczący komisji odczytał treść pisma, które wpłynęło do Komisji- 
pismo zostało skierowane przez Panią Przewodniczącą Kingę Bogusz do Komisji. 
Pismo złożyła mieszkanka Radomia na sesji Rady Miejskiej w Radomiu w dniu        
16 grudnia 2019 roku – dotyczy sposobu naliczania opłaty za wywóz odpadów 
komunalnych. Komisja przyjęła pismo do wiadomości – pismo dołączono do 
protokołu. 
Kolejne pismo, które wpłynęło do Komisji  od firmy ACS Poland – Przewodniczący 
Komisji odczytał pismo i poinformował, że to pismo nie dotyczy naszej Komisji            
i zaproponował, aby to pismo przekazać do Komisji Gospodarki Rady Miejskiej         
w Radomiu. – radni wyrazili zgodę 

Więcej spaw nie było. Przewodniczący Komisji  podziękował za udział  i zamknął 
posiedzenie Komisji w dniu 22.01.2020 roku. 

 

     Piotr Kotwicki 

                                            Przewodniczący Komisji 

. 

          


